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Geachte heer Prins, 
 
 
Hiermee geven wij antwoord op de door u op grond van artikel 39 van het Reglement 
van Orde gestelde vragen met betrekking tot de lokale media.  
 

1. Vindt het college dat lokale media een waardevolle bijdrage leveren aan het 
informeren van de inwoners van Sliedrecht? 
Antwoord: Het uitgangspunt van het college is dat alle relevante media worden 
gebruikt om de inwoners van ons dorp te informeren. De media die het nieuws 
van de gemeente actief publiceert, zijn onder andere Het Kompas (met in ieder 
geval wekelijks de gemeentepagina), Merweradio, het AD De Dordtenaar en 
Sliedrecht24. Genoemde media ontvangen vanuit de ambtelijke organisatie 
persberichten en andere communicatiemiddelen. Deze media weten zelf 
journalistiek goed de weg naar de gemeente om informatie/meningen op te halen 
die voor hun onderwerpen relevant zijn. Door deze wisselwerking leveren lokale 
media zeker een waardevolle bijdrage aan de informatievoorziening richting 
inwoners van Sliedrecht.  
 

2. Vindt het college dat lokale media een goed middel zijn voor het bereiken van 
speciale doelgroepen, zoals laaggeletterden en ouderen? 
Antwoord: Lokale media zijn niet specifiek waardevol voor het bereiken van 
laaggeletterden. Zij zijn wel waardevol in het bereiken van ouderen en niet-
digitalen. Het is van groot belang dat álle inwoners van Sliedrecht bereikt worden 
met begrijpelijke communicatie. Naast de inzet van eigen communicatiemiddelen 
vanuit de gemeente (naast nieuwsberichten op onze website en persberichten 
zijn dat met name onze sociale mediakanalen en de collegeleden (naast sociale 
media staan zij natuurlijk in gesprekken ook direct met inwoners in contact) 
spelen lokale media een rol in het bereiken van onze doelgroepen. We zijn wel 
van mening dat ook lokale media zich bij voorkeur moeten inzetten op het gebruik 
van eenvoudig Nederlands (taalniveau B1). Dat betekent makkelijke woorden die 
bijna iedereen gebruikt en schrijven in korte, eenvoudige en actieve zinnen. Zie 
hiervoor ook https://www.communicatierijk.nl/vakkennis/rijkswebsites/aanbevolen-
richtlijnen/taalniveau-b1. We constateren dat alle media in Nederland hierin nog 
zeker winst kunnen behalen. 
 

3. Vindt het college dat lokale media nodig zijn en blijven om lokale politici en 
bestuurders scherp te houden? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Lokale media hebben als primaire taak het informeren van inwoners 
van Sliedrecht, over allerlei onderwerpen die inwoners aangaan. Daarbij is het 
van belang dat media ten alle tijde redactioneel onafhankelijk zijn, uiteraard conform 
de code voor de journalistiek. Dat betekent onder andere hoor en wederhoor. Als dat 
goed functioneert in de lokale media, heeft die media zeker een functie in de lokale 
democratie in Sliedrecht. De ene keer is het een waakhondfunctie, de volgende keer 
als klokkenluider of als doorgeefluik van de mening van de inwoners.  
 



4. Is het college bereid om op korte termijn (financiële) steun te verlenen aan lokale 
media zonder dat hun redactionele onafhankelijkheid in gevaar komt? Zo ja, hoe en 
wanneer? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Als college (en als gemeente) vinden we het van belang dat lokale media 
blijven bestaan. We hebben contact met de BDU (uitgever van Het Kompas) over de 
zakelijke overeenkomst die wij als gemeente met hen hebben voor de wekelijkse 
publicatie van het gemeentenieuws. De inzet van het contact is de continuïteit die wij 
graag zien voor de publicatie van dit nieuws.  
 

5. Is het college bereid om op korte termijn bij de Provincie Zuid-Holland en bij de 
Rijksoverheid aan te dringen op meer (financiële) steun aan lokale media zonder dat 
hun redactionele onafhankelijkheid in gevaar komt? Zo ja, hoe en wanneer? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: De provincie is op dit moment bezig met een inventarisatie onder alle 
gemeenten in onze provincie om in kaart te brengen welke lokale gevraagd wordt 
en/of wordt toegezegd. Ook heeft minister Slob op 7 april 2020 een regeling in het 
leven geroepen voor de media. Meer informatie over deze regeling: 
https://nos.nl/artikel/2329725-minister-slob-geeft-lokale-kranten-en-omroepen-11-
miljoen.html   
 

6. Is het college bereid om zich ook na afloop van de coronacrisis in te zetten voor het 
behoud van lokale media? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: De gemeente zal, niet anders dan in het verleden, zich blijven inzetten voor 
een gedifferentieerd lokaal medialandschap. De wijze waarop dat moet gebeuren 
moet na de coronacrisis worden beoordeeld en is afhankelijk van de situatie zoals die 
dan is ontstaan. 

 
Wij vertrouwen erop hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 
 
 
 
 
N.H. Kuiper mca mcm         D.R. van der Borg 


